
Z A P I S N I K 

XV. sjednice Komisije za petanku HBS-a, 

održane u prostoriju Udruge umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada, 

dana 4. prosinca  2024.g. 

 

Sjednica na koju su pozvani putem e-maila i WhatsApp grupe članovi Komisije i 

predsjednici/predstavnici klubova, započela je u 18.00 sati.  

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica,  Branimir Opačak – PK Šibenik, 

Mate Žurić – PK Vinske mušice,  Zoran Mijat – PK Tribunj, Vesna Bošnjak - BK Solaris. 

Izostali članovi Komisije: Marica Dlaka-Vlajković – PK Krešimir grad, odsutna zbog bolesti, Ozren 

Mandić – PK Dalmatino, Albert Čobanović  iz PK Krčića nije pristupio zbog nemogućnosti dolaska iz 

Knina. 

Od svih pozvanih predstavnika klubova pristupili su: Ramiz Mujkanović-PK Krešimirova Grada i 

Aras Željko iz BK Solaris.  

 

Sjednicu je otvorila predsjednica Komisije, Grozdana Juričev Šprljan i  pozdravila sve prisutne te 

sukladno upućenom pozivu, uz konstataciju da postoji kvorum te kako nitko nije predložio dopunu, 

predložila slijedeći: 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje Zapisnika s IV sjednice Komisije za petanku održan 22.10.2024. 

2. Razmatranje tema po prijedlozima BK Solarisa; 

3. Nacrt izmjene i dopune Pravilnika za izbor najboljeg boćara/boćarice od prosinca 2015.g.,Ur.br.:    

548/2015. u odnosu na petanka disciplinu dodavanjem članka 8a. 

4. Plan u 2025. / nacionalni i međunarodni događaji 

5. R a z n o:  

5/1-informiranje vezano za školu trenera,  

5/2-informiranje o potrebi sudaca, 

5/3- informiranje o radu u Županijskom Savezu 

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

Ad.1. Potvrđivanje Zapisnika s XIV. sjednice Komisije održane 22. listopada 2024.g. 

Prisutni članovi Komisije bez primjedbi su prihvatili Zapisnik s XIV. sjednice Komisije održane dana 

22. listopada 2024.g. 

 

Ad.2. Razmatranje tema po prijedlozima BK Solarisa 

Pod točkom ad.2., predsjednica Komisije iznijela je prijedloge PK Solarisa te dala riječ Vesni Bošnjak,  

da pojasni iznesene prijedloge od strane svog kluba, nakon čega se otvorila diskusija.  

2/1- U odnosu na prijedlog BK Solarisa vezano za održavanje Lige da se igra u tjednu srijeda/četvrtak 

i po dogovoru subotom ili nedjeljom zbog dobrog dijela igrača koji zbog poslovnih obveza ne mogu 

igrati subotom zbog čega i BK Solaris nije u mogućnosti igrati, a da se, npr.,  igra nedjeljom klub bi se 

mogao natjecati. 

2/2- U odnosu na propozicije KUP-a, predlažu da se odredbe izmjene na način da svi klubovi koji su 

registrirani za petanku mogu igrati i KUP. 

2/3- U odnosu na neparan broj ekipa u KUP-u slažu se da pobjednik zadnjeg kupa natjecanja ide 

direktno u završnicu 

2/4- U odnosu na dopunu PPH, podržavaju prijedlog, štoviše predlažu osnivanje „mini“ PPH za 

juniore bez obzira što ima samo 3-4 igrača ispod 18 godina po uzoru na Sloveniju, zbog promocije 

petanque među mladima. 

2/5- U odnosu na bodovanje za izbor najboljeg boćara/icu, predlažu da se uz bodovanje koje se odredi, 

dodaju i bodovi (npr. 5 boda) svakog kluba  o najboljem igraču i igračici s tim da matični klub NE 

MOŽE glasovati za igrača/igračicu svoga kluba. 



 

Nakon konstruktivne diskusije, jednoglasno je donesen 

Zaključak: 

1. BK Solaris će se u 2025. godine aktivno natjecati u Ligi, što znači da će se u 2025.g. 

natjecati 8 klubova sa čime se povećava broj kola s 14 na 15 kola, slijedom čega je potrebno 

izvršiti izmjenu kalendara za 2025.g. prije početka Lige, s time da se isključivo samo BK 

Solarisu odobrava igrati utakmice nedjeljom zbog velikog broja igrača koji rade i 

subotom, kako bi se liga nesmetano održala, a sve to u cilju razvoja  petanka specijalnosti. 

2. Prijedlog BK Solaris za izmjenu odredbe KUP-a, se ne prihvaća budući KUP igraju 

isključivo ligaši. 

3. Prijedlog za osnivanjem „mini“ PPH za juniore je ocijenjen kao pozitivan ali preuranjen 

zbog nedostatka mladih igrača te će se pričekati do povećanja broja igrača, na čemu je 

potrebno i raditi što je preporuka za sve petanka klubove u cilju razvoja petanka 

specijalnosti. 

4. Prijedlog radi bodovanja koji bi se odnosio na jedna od uvjeta prilikom izrade bodovne 

tablice, onako kako je predložen, nije ocjenjen kao prihvatljiv smatrajući da je 

najprimjerenije bodovanje na osnovu činjenica tj. rezultata. 

 

Ad.3. Nacrt izmjene i dopune Pravilnika za izbor najboljeg boćara/boćarice od prosinca 

2015.g.,Ur.br.:    548/2015. u odnosu na petanka disciplinu dodavanjem članka 8a. 

 

Izvjestitelj po ad.3. dnevnog reda je bila predsjednica Komisije koja je izložila nacrt prijedloga 

bodovanja po uzoru na slovensko bodovanje koje bi se implementiralo na postojeći Pravilnik HBS za 

izbor najboljeg boćara/boćarice od prosinca 2015.g.,Ur.br.: 548/2015. u smislu izmjene/dopune u 

odnosu na petanka specijalnost dodavanjem članka 8a., koji prijedlog je upućen u Pozivu za sjednicu 

čime je potaknula razmatranje i diskusiju po navedenom. 

U izlaganju se navodi da članak 6. aktualnog Pravilnika utvrđuje, da se igrači/ce natječu u pojedinačnim 

disciplinama, a njima se pripisuju i rezultati ostvareni u ekipnom natjecanju, u tom smislu predlaženo je 

malo drugačije bodovanje, odnosno kako je i propisano u pojedinačnim disciplinama to se odnosi na sva 

državna natjecanja (bilo državni turnir ili PPH), a da u smislu ekipnog natjecanja, se ne dodaju bodovi 

Kluba već da se izaberu, npr., 5 ili 7 utakmica lige/kupa s najboljim rezultatima i bodujući ih pribrajamo 

rezultatima iz PPH i tako dobijemo najboljeg u tekućoj sezoni. 

 

Nakon konstruktivne rasprave Komisije je jednoglasno donijela 

Zaključak: 

Prihvaća se izneseni model bodovanja sukladno navedenoj tablici, te da se izdvoje šest (6) 

najboljih rezultata državnih natjecanja, bilo PPH ili državnih turnira i tome pribroje najbolji 

rezultati iz 6 utakmice ekipnog natjecanja (lige/kupa), koji prijedlog će se predložiti Izvršnom 

odboru HBS na usvajanje. 

 

 

 Članak 8-a 

 BODOVANJE DRŽAVNOG NATJECANJA 

(PPH – državni turniri) 
BODOVANJE EKIPNOG NATJECANJA 

(Liga – Kup) 

     1.    mjesto: 100 boda 

    2.    mjesto:   80 

  3-4.   mjesto:   60 

  5-6.   mjesto:   30 

  7-10. mjesto:   15 

11-15. mjesta:     5 

od 16. mjesta dalje: 0 

 

 

Pobjeda u disciplini - Pojedinačno - 15  boda  

Pobjeda u disciplini - Dvojke      - 9  boda svaki igrač 

Pobjeda u disciplini - Trojke       -  4  boda svaki igrač 

 
Ekipa s rezervom mogući broj bodova dijeli: u dvojki s 

rezervom tj. na 3, u disciplini trojki dijeli  s 4, npr, Trojke 

imaju ukupno 12 mogući bodova koje s rezervom dijele na 4, 

pa svaki igrač dobije 3 boda. 

 

 



Ad.4. Plan u 2025.  nacionalni i međunarodni događaji 

Sukladno prethodnim točkama i predloženim izmjenama petanka kalendara za 2025. godinu utvrdio se 

konačni Plan aktivnosti u 2025. godini.  

Ujedno je predsjednica izvijestila prisutne o kalendaru međunarodnih događaja gdje je hrvatska 

petanka dobila službeni nastup kojim je planiran nastup reprezentacije na svjetskom prvenstvu u 

Rimu, mjesec lipanj, uz ostale susrete reprezentacije sa Slovenijom i drugim međunarodnim 

događajima, čime i te kako možemo svi biti zadovoljni. 

 

Ad.5. R a z n o 

5/1 -Pod točkom razno, predsjednica je informirala prisutne kako su Mate Žurić i Krešimir Ivančević 

upisali tečaj za trenera te je dala riječ Mati Žuriću da detaljnije informira prisutne o navedenom, koji je 

nadopunio predsjednicu s informacijom da im se pridružila i Branka Bilandžija te iznio ukratko plan 

edukacije koja se provodi. 

 

5/2-Vječna problematika petanke je i nedostatak suca, što se i ovom prilikom ponavljalo kako bi klubovi 

bili svjesni gorućeg problema, stoga nakon kratke diskusije se ponovio zaključak o potrebi educiranja 

sudaca s napomenom da klubovi porade na tome kako bi svaki klub iznjedrio po jednog suca. 

 

5/3- Predsjednica je zamolila Vesnu Bošnjak, člana Izvršnog odbora županijskog saveza da iznese 

problematiku na županijskom nivou iz prizme Saveza, te se Vesna Bošnjak nadovezala kako je petanka 

iako formalno prisutna u šibensko kninskoj županiji, zapravo malo zastupljena u samom Savezu te da 

je potrebno više rada na nivou Županijskog Saveza. 

 

Sjednica je završena u 20,30 sati.  

 

Predsjednica Komisije 

Grozdana Juričev Šprljan 

 

 


